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llen de raad voor om het volgende besluit te nemen:

We stellen vast dat:

• "Eigen kracht" een veel gebruikte term is in Integraal Beleidskader Sociaal Domein;
• Binnen alle lagen van onze samenleving fysieke en mentale gezondheid voortdurend

aandacht en onderhoud behoeven.
• Momenteel ongeveer 50% van onze inwoners aan enige vorm van sport en bewegen doet;
• Dat de doelstelling van de Beweegalliantie is dat in 2040 75% van onze inwoners doet aan

sport en bewegen.
• Sport en bewegen een belangrijk zijn voor collectieve vitaliteit en individuele gezondheid.
• Verenigingen en individuele gebruikers van onze sporthallen en zwembaden regelmatig

aangeven moeite te hebben met de tarieven van onze voorzieningen.
• Dat uit rapportage van het Mulierinstituut op het eerste oog het lijkt dat de tarieven van onze

sporthallen zich aan de bovenkant van de range bevinden ten opzichte van het landelijk beeld.
• Dat inwoners w.o. jongeren, volwassenen en senioren aangeven dat gebruik maken van onze

voorzieningen soms buiten hun financiële reikwijdte ligt en dat de Dijk en Waardpas
onvoldoende ondersteuning biedt.

We vinden dat:

• Sport en bewegen een laagdrempelige voorziening dient te zijn.
• Sport en bewegen een belangrijke preventieve werking heeft binnen het sociaal domein;
• Verenigingen een belangrijke bijdrage leveren aan de leefbaarheid.
• We nog een hele weg hebben te gaan om aan de doelstelling van de Beweegalliantie te

voldoen.
• Wij als gemeente vooral onze inwoners moeten verleiden om meet te doen aan sport en

bewegen.

We vragen het college om:

Een benchmark uit te voeren omtrent tarieven van sporthallen en zwembaden in de regio.
Daarbij tevens te onderzoeken waardoor mogelijke verschillen worden veroorzaakt.
De raad hierover te informeren voor de behandeling van de volgende kadernota.
Bij geconstateerde verschillen in de kadernota aan te geven hoe te werken naar tarieven in lijn
met regio.

Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van 12 november 2024.




